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Van diverse kanten hebben wij vragen gekregen over de lijnvoering van LIJN 125 van Amsterdam Sloterdijk 
naar Purmerend. De lijn is aangepast door EBS in het nieuwe schema. Deze aanpassing heeft een aantal 
consequenties, vooral voor de schoolgaande kinderen vanuit Landsmeer, Den Ilp en Purmerland.

In het vorige schema reed de 125 tot aan de gedempte Where. Dit eindpunt ligt direct in de buurt van diverse 
scholen. Dit is en was voor vele schoolgaande kinderen een van de redenen om te kiezen voor de scholen in 
Purmerend en niet te kiezen voor scholen in Amsterdam.

In de nieuwe situatie is er, zonder vooraankondiging, gekozen om lijn 125 in te korten. Op dit moment 
moeten de schoolkinderen overstappen op het tramplein of ze moeten ongeveer 15-20 minuten lopen vanaf 
het eindpunt van lijn 125 om naar school te gaan. U zult begrijpen dat wij als gemeenteraad van Landsmeer 
dit verre van ideaal vinden. Lijn 125 is de enige verbinding tussen Landsmeer, Den Ilp en Purmerland richting 
Purmerend. De frequentie is beperkt tot 2x per uur en na 19.00 uur stop de busverbinding totaal. Dit 
betekent dat Den Ilp en Purmerland al een beperkte toegang hebben tot het OV. 

Door de busverbinding 125 in te korten zijn er een aantal nadelen ontstaan die er voor zullen zorgen dat bus 
125 minder gebruikt zal worden en dus zorgt voor verder verschraling van het OV aanbod en dan met name in 
Den Ilp en Purmerland.

De reistijden voor schoolgaande kinderen die kiezen voor het OV worden bij de optie met overstap op het 
tramplein verlengt met 30 minuten tot 1 uur en 30 minuten. Kiezen de kinderen ervoor om van het eindpunt 
te lopen naar school (met zware tassen…..) dan scheelt dat toch ook als snel 30 tot 40 minuten per dag. 

In verband met de urgentie van dit probleem kunnen wij niet wachten tot de volgende regioraad om op zoek 
te gaan naar een oplossing wij willen u dan ook graag het onderstaande vragen.

Onze vragen:

1. Herkent u zich in het bovenstaande en onderschrijft u de problematiek
2. Zo, ja bent u bereidt om dit voor te leggen bij EBS en te vragen om te komen tot een oplossing bv 

door het eindpunt van lijn 125 te herinvoeren zelfs al is dit alleen gedurende de schoolspits.
3. Kunt u ons op de hoogte houden van de voortgang op dit dossier zodat wij onze inwoners kunnen 

inlichten


